
Protokół

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 19.06.2020 roku o godzinie 900  w sali
posiedzeń nr 24 Urzędu Miejskiego w Kowalewie Pomorskim.
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Ad.1 Sprawy regulaminowe.

I Obecność na posiedzeniu:

stan Komisji       - 6 radnych
obecni                 - 6 radnych
nieobecni            - 0 
oraz zaproszeni goście.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył:
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ryszard Lipiński.

Przewodniczący Ryszard Lipiński – o godzinie 900 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu
radnych i  zaproszonych gości stwierdził  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji.

III. Proponowany porządek posiedzenia:

1. Sprawy regulaminowe.
2.  Rozpatrzenie  wniosku  z  dnia  21  maja  2020  r.  w  sprawie  odrzucenia  projektu  uchwały
przedstawionej na XVIII posiedzeniu Rady Miejskiej w dn. 30.04.2020r. Dotyczącej miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi Wielkie Rychnowo.
3. Rozpatrzenie wniosku z dnia 21 maja 2020 roku w sprawie głosowania nad mpzp dla części wsi
Wielkie Rychnowo.
4. Zakończenie.

 Radni nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia Komisji.

Ad.2. Rozpatrzenie wniosku z dnia 21 maja 2020 r. w sprawie odrzucenia projektu uchwały
przedstawionej  na  XVIII  posiedzeniu  Rady  Miejskiej  w  dn.  30.04.2020r.  Dotyczącej
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  obszaru  wsi  Wielkie
Rychnowo.
Ad.3.  Rozpatrzenie wniosku z dnia 21 maja 2020 roku w sprawie głosowania nad mpzp dla
części wsi Wielkie Rychnowo.

Przewodniczący  Ryszard Lipiński – poprosił Radnego Jerzego Koralewskiego o przedstawienie
i zreferowanie złożonych pism.

Radny  Jerzy  Koralewski –  przedstawił  Radnym  wnioski  złożone  przez
p.                           i p.                       . Stwierdził ,że do ich rozpatrzenia wymagana byłaby obecność
Radcy Prawnego. Zawnioskował o to, aby rozpatrzenie tych dwóch spraw przesunąć na kolejną
Komisję, na którą należy zaprosić zainteresowane strony. Komisja nie otrzymała materiału od p.
Burmistrza, o który wystąpił Przewodniczący Rady.
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Przewodniczący Rady Jerzy Orłowski – poinformował,  że  w uzgodnieniu  z  Radcą  Prawnym
ustalono, że przedmiotowych pism nie należy traktować jako petycji ale jako wnioski. Faktycznie
nie wszyscy Radni zapoznali się z tym materiałem. Uważa wniosek Radnego Koralewskiego za
zasadny i zaproponował posiedzenie Komisji w miesiącu lipcu.

Radny Robert Bejgier – zapytał, czy to nie wnioskodawca powinien decydować o tym czy to jest
petycja, czy wniosek.

Radny Jerzy  Koralewski  – uważa,  że  według jego  oceny  jest  to  skarga  a  nie  wniosek  i  tak
powinna być rozpatrywana.

Radny Piotr  Sęk –  poprosił  o  załączenie  do  dokumentów związanych  z  tą  sprawą  protokołu
z ustaleń z p. Pokornowskim.

Burmistrz  Miasta Jacek  Żurawski –  poinformował,  że  jest  w  posiadaniu  nagrania   z  tego
spotkania. Dodał, że ustalił z p. Pokornowskim ,że część „małej umowy społecznej” ma być spisana
i podpisana przez przedstawicieli stron.

Radny Jerzy Koralewski – zwrócił  się do Radnego Piotra  Sęk i p. Burmistrza z zapytaniem:
dlaczego nie został ujawniony dokument, o którym wspomniano oraz kto zapraszał lub wysyłał
zaproszenia na to spotkanie.

Burmistrz  Miasta Jacek  Żurawski  – poinformował,  że  w  posiadaniu  tego  nagrania  jest  od
tygodnia. Spotkanie w Wielkim Rychnowie organizował CONKRET, bez naszego udziału. Dodał,
że dostał zadanie do wykonania od Ministra Ardanowskiego i zadanie także otrzymał CONKRET.
Przedsiębiorstwo  ma  prawo  podejmować  wszelkie  kroki,  które  dozwolone  są  przez  prawo
a związane są z zyskiem dla Firmy.

Radny Robert  Bejgier – poinformował,  że  zwrócił  się  do Radnego Sęka aby to  nagranie mu
udostępnił.

Przewodniczący  Komisji  Ryszard Lipiński  –  poinformował,  że  w dniu  dzisiejszym wpłynęła
jeszcze  jedna  skarga  przekazana  z  Ministerstwa  Rodziny,  Pracy  i  Polityki  Społecznej  od  p.
Agnieszki                       na działanie Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Kowalewie Pomorskim.

Sekretarz  Gminy  Ewa  Bąk  – odczytała  stanowisko  Kierownika  Miejsko-Gminnego  Ośrodka
Pomocy Społecznej w Kowalewie Pomorskim dotyczące przedmiotowej sprawy – materiał stanowi
załącznik do protokołu.

Radny Jerzy Koralewski – poinformował, że zna ten konflikt; uważa,że MGOPS sobie z tym
tematem sam poradzi,bez naszej pomocy.

Radny Stanisław Kaznowski – uważa, że skarga jest niezasadna.

Burmistrz  Miasta  Jacek  Żurawski –  zgadza  się  z  tym  wszystkim  co  zostało  wcześniej
powiedziane. 
Wobec  powyższego  Przewodniczący  Komisji  Ryszard  Lipiński  przeprowadził  głosowanie  –
wszyscy radni skargę uważają  za niezasadną.
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Poinformował również, że wnioski p.                      i p.                    zostaną rozpatrzone na następnej
Komisji  w  miesiącu  lipcu.  Termin  i  godzina  zostaną  odrębnie  ustalone  –  radni  jednogłośnie
zadecydowali o odrębnym ustaleniu terminu.

Ad. Zakończenie.
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie  952 zamknął posiedzenie
Komisji.

Protokół zawiera 4 kolejno ponumerowane strony.
 

Sporządziła:
M. Chądzyńska

                                                                                                            PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
                                                                                                           SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI

                         
                                                                                                                                          /-/ Ryszard Lipiński


